

Le français suit

**Southeast Regional Service Commission
Planning Division
1234 Main St., Suite 200, Moncton, N.B., Canada, E1C 1H7**

HIRING GIS/ASSET MANAGEMENT TECHNICIAN PART-TIME POSITION WITH THE POSSIBILITY OF BECOMING FULL-TIME IN THE NEAR FUTURE

The Southeast RSC – PLAN360 Division is seeking candidates with a background in civil engineering technology, Geomatic Information Systems (GIS), geography, or other related fields for a position in Asset Management starting immediately, or depending on the availability of the candidates.

If you are committed to public service, enjoy collaborating with others, share our values and have a desire to learn and grow, this job is for you! By joining the Plan360 Division, you will get to apply your academic knowledge and participate in providing quality public service for over 220,000 New Brunswickers. With us, you will build lasting relationships with industry leaders and contribute to work that will build and strengthen your skill sets.

KEY DUTIES:

- Investigate and attribute missing designs and assets in the geodatabase.
- Draft, read, interpret, prepare and update databases based on the construction drawings.
- Work with stakeholders to enhance the Asset Management inspection application.
- Enhance the Asset Management portal application.
- Gather data and compare it in the current database with the as-built information using a Geographic Information System (GIS).
- Create maps of design work.

QUALIFICATIONS:

- Background in civil engineering, geographic information systems (GIS), geography or a related technical field.
- Able to communicate in English (French being an asset).
- Proficiency in MS Office applications (Word, Excel, Powerpoint, Outlook, Teams),
- Proficiency in ArcGIS, ArcGIS Portal, AutoCAD, Survey123, ArcGIS Collector would be an asset.
- Strong organizational skills with the ability to work independently.

HOURS OF WORK: Twenty (20) hours a week (Monday to Friday).

HOURLY WAGE: \$18 to \$20 per hour (Based on education and experience.)

WORK LOCATION: 1234 Main Street, Suite 200, Moncton, NB, E1C 1H7

APPLICATION DEADLINE: Friday, July 4, 2025, 2025

Candidates are invited to submit a resume and cover letter by email to humanresources@nbse.ca.

Candidates need to be legally entitled to work in Canada.

SERSC wishes to thank all applicants for their interest. Only those selected for an interview and a test will be contacted.

[Visit the Land Planning website](#)

Commission de services régionaux du sud-est
Division de planification
1234, rue Main, Suite 200, Moncton, N.B., Canada, E1C 1H7

NOUS EMBAUCHONS
TECHNICIEN(NE) SIG/GESTION DES ACTIFS
POSTE À TEMPS PARTIEL AVEC LA POSSIBILITÉ DE
DEVENIR UN POSTE À TEMPS PLEIN DANS UN AVENIR RAPPROCHÉ

La division PLAN360 de la CSR Sud-Est recherche des candidat(e)s ayant une formation en technologie du génie civil, en systèmes d'information géographique (SIG), en géographie ou dans d'autres domaines connexes pour un poste dans le domaine de la gestion des actifs, à partir de maintenant ou selon la disponibilité des candidat(e)s.

Si vous êtes engagé dans le service public, que vous aimez collaborer avec les autres, que vous partagez nos valeurs et que vous avez envie d'apprendre et de progresser, ce poste est pour vous ! En joignant la division Plan360, vous pourrez mettre en pratique vos connaissances académiques et participer à la prestation d'un service public de qualité à plus de 220 000 Néo-Brunswickois. En tant qu'étudiant(e), vous établirez des relations durables avec des chefs de file de l'industrie et contribuerez à un travail qui vous permettra de développer et de renforcer vos compétences.

TÂCHES PRINCIPALES :

- Rechercher et attribuer les dessins et les biens manquants dans la géodatabase.
- Rédiger, lire, interpréter, préparer et mettre à jour les bases de données sur la base des plans de construction.
- Travailler avec les parties prenantes pour améliorer l'application d'inspection de la gestion des actifs.
- Améliorer l'application du portail de gestion des actifs.
- Recueillir les données et les comparer dans la base de données actuelle avec les informations telles que construites à l'aide d'un système d'information géographique (SIG).
- Créer des cartes des travaux de conception.

QUALIFICATIONS :

- Formation en génie civil, en systèmes d'information géographique (SIG), en géographie ou dans un domaine technique connexe.
- Capacité à communiquer en anglais (le français étant un atout).
- Maîtrise des applications MS Office (Word, Excel, Powerpoint, Outlook, Teams),
- Maîtrise d'ArcGIS, ArcGIS Portal, AutoCAD, Survey123, ArcGIS Collector serait un atout.
- Solides compétences organisationnelles et capacité à travailler de manière indépendante.

HEURES DE TRAVAIL : Vingt (20) heures par semaine (lundi au vendredi)

TAUX HORAIRE : 18\$ à 20\$ selon l'éducation et l'expérience.

LIEU DE TRAVAIL : 1234, rue Main, Suite 200 Moncton, N.-B., E1C 1H7

DATE D'ÉCHÉANCE POUR POSTULER : Le vendredi 4 juillet 2025

Les candidat(e)s sont invité(e)s à envoyer leur curriculum vitae et une lettre de motivation par courriel à humanresources@nbse.ca.

Les candidat(e)s doivent être légalement autorisés à travailler au Canada.

La CRS Sud-Est remercie tou(te)s les candidat(e)s de leur intérêt. Seules les personnes sélectionnées pour une entrevue et un test seront contactées.

[Visitez le site Web de la division de planification.](#)